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Verslag 9 februari bestuursvergadering 
Aanwezig: Riewinga, Paul, Marc, Thanh, Lanji, Jotika 
Afwezig: Arnaud,  

 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag 24 november 2021 
• Het verslag is akkoord en daarmee vastgesteld. 
•  Actielijst, behandeld 

 
3. Mededelingen en binnengekomen stukken 
• Overleg Stadsdeel West van 17 november.  

Document over vervoer op Zernike wordt meegenomen bij commissie V&V. 
• Rondwandeling wijkwethouder: Er kan maar 1 persoon aanwezig zijn bij de 

rondwandeling met de nieuwe wijkwethouder (Berndt Benjamins). Het bestuur hoopt dat 
er, door gewijzigde corona-maatregelen, meer mensen aanwezig kunnen zijn bij de 
kennismaking. Het wachten is vooralsnog op actie vanuit de gemeente.  

• O2G2: voorgelegde overeenkomst betrof een huurovereenkomst. Daar is de vereniging 
niet mee akkoord gegaan, omdat lokaal ons eigendom is. Aangegeven dat O2G2 een laag 
boven ons lokaal heeft gebouwd, dus bij verplaatsing van het lokaal zijn zij 
verantwoordelijk voor extra kosten.  
We houden de huidige overeenkomst aan, en gaan weer een eigen opstalverzekering 
regelen. We kunnen wel gebruik maken van conciërge voor kleine dingen mbt onderhoud.  
Gebruik van het lokaal moet besproken worden met de directeuren in een 
gebruikersoverleg.  
Er wordt een afspraak gemaakt met Peter Wijnsma over de toekomst van het wijklokaal. 
Onduidelijk is nu tot wanneer we op de huidige locatie kunnen blijven: 2025 of 2030. 
 

4. Financiële rapportage 
Concept verantwoording 2021 en begroting 2022 worden gepresenteerd en 
toegelicht 
Verantwoording: Er is minder subsidiegeld uitgegeven aan activiteiten tov 
begroting, dit moeten we terugbetalen. Onderscheid zal gemaakt worden tussen 
reservering nieuw gebouw en regulier onderhoud. 
Begroting: Onduidelijkheden en foutjes worden aangepast. Uitgangspunt voor de 
begroting is dat er geen beperkende corona-maatregelen zijn voor activiteiten. 
Naast kinderactiviteiten ook buitenactiviteiten jong en oud opnemen als post. Als 
er nog posten bij moeten op de begroting dan moeten deze onderbouwd met 
kostenoverzicht aangeleverd worden.  
 

5. WBTR 
Nav de vorige bespreking zijn er nog een paar aanpassingen gedaan aan het 
huishoudelijk- en het bestuursreglement.  
Hiermee zijn statuten, huishoudelijk reglement en bestuursreglement klaar om 
voorgelegd te worden tijdens de ALV. 
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6. Wijkkrant 
Een papieren krant wordt zeer op prijs gesteld, die wil de vereniging in stand 
houden. Er is een voorkeur om terug te gaan naar 2 keer per jaar een wijkkrant.  
De nieuwsbrief kan dan incidenteel gemaakt worden als er iets gemeld moet 
worden. De vormgever heeft aangegeven er mee te stoppen. De redacteur zoekt 
een vormgever om de wijkkrant te maken, het is teveel werk voor één persoon.  
Er zal onderzocht worden wat de kosten zijn voor drukken, bij voorkeur op meer 
duurzaam papier, en voor eventuele vormgeving door derden. 
 

7. Verkeer en veiligheid 
De coördinator van de commissie Verkeer en veiligheid is als gast aanwezig. Hij 
geeft aan zoekende te zijn naar de juiste rol en plaats van de commissie. Er is te 
weinig verbinding met andere zaken die spelen in de wijk. Bestuur geeft aan dat 
de werkgroep die bezig is met de uitwerking van de wijkvisie ook verbinding zoekt. 
Afgesproken wordt dat de mogelijkheden om de commissie samen te laten 
werken met de wijkvisiegroep besproken zal worden met die groep.  
 

8. Speelplekken 
• Agendapunt vervallen 

 
9. Reitdiephavenrun 

De organisator van de Reitdiephavenrun is als gast aanwezig. Hij geeft aan dat de 
groep stopt met het organiseren. Het bestuur geeft aan dat dat jammer is, maar 
heeft er begrip voor. Hij zal nog contact opnemen met de sportschool, om te 
vragen of zij iets kunnen organiseren. 
 

10. Stand van zaken commissies 
Duurzaamheid  
De commissie heeft zichzelf opgeheven, omdat er te weinig hulpvragen vanuit de 
wijk komen. De bewoners lijken informatie zelf te vinden als het gaat om 
warmtepompen. Lentekriebels is een project, daar hoeft geen 
duurzaamheidscommissie voor te zijn. Energievisie is afgerond. Het aquathermie-
project heeft een eigen coöperatie opgericht. Ook het onderwerp duurzaamheid 
kan misschien aansluiten bij de wijkvisie. 
Digitale communicatie  
Paul en Jotika doen Facebook.  
Verkeer en veiligheid 
Wordt niet opgeheven. Blijft wel aanspreekpunt voor gemeente etc. Verder 
wachten ze het gesprek met de groep van de wijkvisie af.  
 

11. Rondvraag 
• Thanh neemt beheer van wijklokaal en de agenda over.  
• De agenda voor de ALV moet 2 weken van te voren naar de leden verstuurd 

worden.  De voorzitter zal een concept rondsturen.  
• Financiële rapportage voor de ALV  moet ook tijdig klaar zijn om goede pdf 

van te maken. 
 

12.  Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 


